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Pan 
Krzysztof Rąkowski 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Pabianicach 

W odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Rady Miejskiej  w  Pabianicach  Pana  Antoniego

Hodaka  z  dnia  7.12.2020  r.  w  sprawie  przebudowy  ulicy  Zaradzyńskiej  uprzejmie  informuję,

że stan techniczny tej ulicy jest mi znany. 

Począwszy  od  roku  2019  czynię  starania  w  kierunku  przebudowy  tej  ulicy  zarówno

na odcinku będącym w zarządzie Zarządu Dróg Miejskich jak i na odcinku będącym we wspólnym

zarządzie  z  Gminą  Ksawerów.  Do  tej  pory  został  wykonany  projekt  budowlany  i  uzyskano

pozwolenie na budowę odcinka od DK 71 do ulicy Piotra Skargi. 

Co  do  drugiego  odcinka  trwają  uzgodnienia  z  Gminą  Ksawerów  na  temat  wykupu

dodatkowych działek pod tę inwestycję. Chcielibyśmy aby przebudowa całej ulicy Zaradzyńskiej

odbyła  się  w  jednym  czasie  ale  mając  na  uwadze  zaistniałą  sytuację  związaną  z  pandemią

koronawirusa  COVID  -19  i  co  za  tym  idzie  bardzo  trudną  sytuacją  budżetu  miasta  Pabianic

nie jestem w stanie przewidzieć kiedy ta inwestycja może zostać wykonana. 

   PREZYDENT  MIASTA

    Grzegorz  Mackiewicz


